
Schriftelijke vragen Zuiderplantsoen 

Jarenlang hebben de bewoners van de Oosterpoort last gehad van de duizenden auto’s die dagelijks 

over de Zuidelijke Ringweg rijden.  Ze waren blij dat ze, na jarenlange werkzaamheden aan de nieuwe 

weg, eindelijk van het viaduct verlost zouden zijn, maar nu blijkt dat een deel van de ring blijft staan 

als kunstwerk. Een betonnen kolos van 30 meter lang, 5 meter hoog en een rijbaan breed wordt door 

bewoners niet gezien als een monument, maar als een sta-in-de weg. In plaats van uitzicht op een 

park blijft het uitzicht voor hen zoals het was. Hoewel de politiek zich normaliter niet met de inhoud 

van kunst bemoeit, roept dit wel vragen op bij onze fractie. 

1. Zijn de bewoners meegenomen in de ontwikkeling van de plannen? 

a. Indien ja: hoe heeft de burgerparticipatie in dit geval vorm gekregen? 

b. Indien nee: waarom niet? 

2. Is het college op de hoogte van het feit dat er steeds meer negatieve geluiden over het 

geplande kunstwerk te horen zijn? 

3. Weet het college dat buurtbewoners een petitie gestart zijn onder de titel: 

Geheugenpaviljoen, niet doen! 

4. Is het college bereid om samen met de buurtbewoners uit te zoeken wat wel een gepast 

monument zou zijn? 
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